

سيرة الذاتية

Curriculum Vitae

Personal details:		البيانات الشخصية	
Name	Ahmed Abdullah Mohammed Alharbi	الاسم	أحمد عبدالله محمد الحربي
Nationality	Saudi	الجنسية	سعودي
Email	Ahmad1414829@gmail.com	الايمل	Ahmad1414829@gmail.com
Address	Khobar, Eastern province	العنوان	الخبر المنطقة الشرقية
Mobile	0563700322	للتواصل	0563700322
Educational Qualifications:		المؤهلات العلمية:	
- Ministry of Education / Kingdom of Saudi Arabia - Secondary School Certificate - Developing critical thinking skills and analyzing information, which helps in solving problems and making informed decisions. - Acquiring essential knowledge and skills needed for further education or entering the workforce. - Focusing on developing technical, scientific, and linguistic skills, fostering curiosity and a desire for learning. - Acquiring ethical values and social responsibility, enhancing the understanding of the importance of cooperation, communication, and respect for cultural diversity.		وزارة التعليم المملكة العربية السعودية شهادة الثانوية العامة - تطوير مهارات التفكير النقدي وتحليل المعلومات، مما يساعد على حل المشكلات واتخاذ القرارات المستنيرة. - التزود بالمعرفة والمهارات الأساسية اللازمة لمتابعة التعليم أو الانضمام إلى سوق العمل. - التركيز على تطوير المهارات التقنية والعلمية واللغوية، وتنمية حب الاستطلاع والرغبة في التعلم. - اكتساب القيم الأخلاقية والمسؤولية الاجتماعية، وتعزيز فهم أهمية التعاون والتواصل واحترام التنوع الثقافي.	
Objectives		الهدف الوظيفي	
Utilizing deep expertise in the logistics and customs clearance sector to manage and improve supply chain through efficient transportation planning, shipment coordination, distribution process optimization, inventory management, and the provision of innovative solutions to logistical challenges, thereby enhancing the organization's position and ensuring customer satisfaction.		توظيف الخبرة العميقة في القطاع اللوجستي والتخليص الجمركي في إدارة وتحسين سلسلة التوريد، من خلال التخطيط الفعال للنقل، وتنسيق الشحنات، وتحقيق الكفاءة في عمليات التوزيع، وإدارة المخزون، وتقديم حلول مبتكرة للمشكلات اللوجستية، لتعزيز مكانة المؤسسة وتحقيق رضا العملاء	
Technical Skills		المهارات الفنية	
- Custom Clearance - Supply Chain Management - Transportation Planning - Stock Management - Shipment Coordination - Warehouse Management - Logistics Data Analyzing - Distribution and Transportation - Law Compliance - Reports Preparation - Computer and MS Office		- التخليص جمركي. - إدارة سلسلة التوريد. - تخطيط النقل. - إدارة المخزون. - تنسيق الشحنات. - إدارة المستودعات. - تحليل البيانات اللوجستية. - التوزيع والنقل. - الامتثال للوائح. - إعداد التقارير. - إجادة الحاسب الآلي وبرامج الأوفيس.	
Languages: Arabic and English Language		اللغات: اللغة العربية واللغة الإنجليزية	

Personal Skills - Leadership - Effective communication - Planning and Organization - Critical Thinking - Problem Solving - Time Management - Teamwork. - Flexibility and adaptability.	المهارات الشخصية: القيادة. التواصل الفعال. التخطيط والتنظيم. التفكير النقدي. حل المشكلات. إدارة الوقت. العمل الجماعي. المرونة والتكيف.
Experiences	الخبرات
• Work in DHL Company, Saudi Arabia Customs Clearance Agent July 2015 – May 2023 • Customs clearance for goods and ensuring their compliance with all applicable laws and regulations. • Supervising logistics transportation operations for goods from points of arrival to their final destinations. • Monitoring the status of shipments from their arrival at customs until their final delivery to the customer. • Addressing issues related to customs and transportation and providing effective solutions to ensure smooth workflow. • Coordinating with transportation and distribution teams to ensure all customs clearance and transportation requirements are met. • Providing periodic reports on shipment status and potential issues to improve operations and enhance efficiency.	• شركة DHL المملكة العربية السعودية وكيل تخليص / يوليو ٢٠١٥-مايو ٢٠٢٣ • التخليص الجمركي للبضائع وضمان مطابقتها لجميع القوانين واللوائح المعمول بها. • الإشراف على عمليات النقل اللوجستي للبضائع من نقاط الوصول إلى وجهاتها النهائية. • متابعة حالة الشحنات من لحظة وصولها إلى الجمارك حتى تسليمها النهائي للعميل. • التعامل مع المشكلات المتعلقة بالجمارك والنقل وتوفير حلول فعالة لضمان سير العمل بسلاسة • التنسيق مع فرق النقل والتوزيع لضمان استيفاء جميع متطلبات التخليص والنقل. • تقديم تقارير دورية عن حالة الشحنات والمشكلات المحتملة لتحسين العمليات والرفع من كفاءتها.
For Contact Mobile: 0563700322 Email: Ahmad1414829@gmail.com	